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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 03.04.2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, Bc. Mária Machová, Ing. Mgr. Juraj Štilicha,  

Mgr. Ľubomír Vavruš, Dr. Jozef Hrubo 

 

Ospravedlnený člen: p. MUDr. Šimon Žďárský 

 

Hostia: poslanec MsZ TN p. Martin Barčák 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program  podľa pozvánky: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Prerokovanie žiadostí o dotácie na aktivity v oblasti sociálnych vecí -prideľovanie 

dotácií – grantový program 

Predkladá: Bc. Anna Macháčková  

 

3. Zaradenie uchádzačov do evidencie o prenájom nájomného bytu 

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová 

 

4. Pridelenie uvoľneného 1-izbového bytu na ul. Východná  

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová 

 

5. Pridelenie voľných 1-izbových bytov na ul. Veľkomoravská 

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová 

 

6. Prerokovanie žiadosti OZ Rotary club Trenčín Laugarício o prenájom priestorov 

na chránenú dielňu 

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová 

 

7. Rôzne 

 

 

 

K bodu č. 1  

 

Otvorenie a schválenie programu 

 

Zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie pani Eva Struhárová. V úvode 

stretnutia privítala prítomných na štvrtom zasadnutí a oboznámila ich s programom komisie. 
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Informovala zúčastnených, že zasadnutia sa nezúčastní poslanec pán MUDr. Šimon Žďárský, 

ktorý sa vopred ospravedlnil. Konštatovala a vyhlásila, že zasadnutie komisie  je uznášania 

schopné.  

Komisia jednohlasne odsúhlasila program zasadnutia: 

Za: 5                  Proti: 0                 Zdržal sa : 0 

 

 

 

Pani predsedníčka Struhárová ďalej informovala členov komisie, že na zasadnutí majú 

záujem vystúpiť títo občania: pán Peter Fabo, pani Darina Van Edenová, pani Soňa Kokiová, 

pán Lukáš Dranačka,  ktorí sa dobrovoľne dostavili, aby objasnili svoje žiadosti a zároveň, 

aby im komisia vysvetlila svoje stanovisko. Požiadala členov komisie  o možnosť ich   

vystúpenia  v jednotlivých  bodoch, ktoré sa ich konkrétne týkajú. 

 Taktiež na zasadnutí privítala hosťa,  poslanca MsZ TN pána Martina Barčáka, ktorý 

požiadal o vystúpenie v bode  3. 

 

Komisia jednohlasne odsúhlasila možnosť vystúpiť hore menovaným na zasadnutí: 

Za: 5                  Proti: 0                 Zdržal sa : 0 

 

 

 

K bodu č. 2  

 

Prerokovanie žiadostí o dotácie na aktivity v oblasti sociálnych vecí - prideľovanie 

dotácií – grantový program 

Predkladá: Bc. Anna Macháčková  

 
Predsedníčka pani Struhárová privítala Bc. Annu Macháčkovú referentku Útvaru 

sociálnych vecí Mestského úradu Trenčín a požiadala  ju o podrobné informácie ohľadom 

podaných žiadostí o dotácie na aktivity v oblasti sociálnych vecí - príspevky neštátnym 

subjektom - grantový program. 

 

Bc. Anna Macháčková: poďakovala za privítanie a informovala, že Útvar sociálnych 

vecí vyhlásil grantový program, v ktorom bolo vyčlenených z rozpočtu 22 000€ a do ktorého 

sa mohli neštátne subjekty zapojiť do 28.02.2019. Určený termín podania žiadostí splnilo 22 

subjektov. Následne predložila jednotlivé žiadosti a podrobne o nich informovala členov 

komisie. 

 

 Komisia všetky žiadosti a projekty zapojených subjektov preštudovala. Taktiež brala 

pri prideľovaní dotácií do úvahy platné VZN č. 7/2012 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

Mesta Trenčín, ktoré upravuje okruhy oblastí a podmienky, za akých môžu byť dotácie 

poskytované.  

Predsedníčka pani Eva Struhárová upozornila, že bude nevyhnuté vytvoriť smernicu, 

kde budú definované konkrétne kritériá na vypracovanie a posudzovanie žiadostí o dotácie na 

aktivity v oblasti sociálnych vecí. Taktiež bude potrebné novelizovať VZN, kde budú 
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upravené spoločné podmienky pre všetky komisie MsZ TN. Následne poďakovala za 

prednesenie informácií k žiadostiam o dotácie na aktivity v oblasti sociálnych vecí - príspevky 

neštátnym subjektom - grantový program a KSV a VP vo veci hlasovala. 

 

UZNESENIE č. 69 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča rozdelenie 

dotácie (22 000 €) na aktivity v oblasti sociálnych vecí – príspevky neštátnym subjektom 

z grantového programu nasledovne: 

 

  

Názov organizácie 

 

Projekt 

 

Výška 

poskyt. 

dotácie 

1. Ars vivendi, o.z. pre pomoc 

duševne chorým 

 

Resocializačný pobyt pre duševne chorých na 

Dubníku 

1 000 € 

2. Asociácia nepočujúcich 
Slovenska 

 

Sociálno-rekondičný pobyt 900 € 

3. Asociácia zväzov zdravotne 

postihnutých v Trenčíne 

(Domov sociálnych služieb) 

Teplá voda v relaxe 1 400 € 

4. AUTIS, n.o. Skvalitnenie sociálnej služby pre deti 

s autizmom 

 

900 € 

5. Centrum včasnej 

intervencie Trenčín 

 

Psí terapeut 0 € 

6. Klub abstinentov Trenčín 

 

 

Rodinná terénna terapia 2019 1 000 € 

7. Liga proti reumatizmu 

 

 

Rekondičný pobyt Nimnica 1 500 € 

8. LUNA, n. o. 

 

 

Zriadenie pracoviska pre ergoterapiu pre 

klientky BŽD (Bezpečný ženský domov) 

1 400 € 

9. Organizácia postihnutých 
chronick. chorobami 

v Trenčíne 

Rekondič. pobyt pre zdravot. postihnutých 1 500 € 

10. OZ Amazonky pobočka 

Trenčín 

Rekondično-edukačný pobyt 

 

 

1 300 € 

11. OZ JUŽANIA - RC 

Južanček 

Veselá staroba - Kultúrny program pre 

dôchodcov Chceš byť bohatý, spoznaj 

chudobných 

1 300 € 
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12. Rotary Club Trenčín 

Laugarício 

Vykurovanie prevádzky chránenej dielne 

kaviareň Na ceste 

 

1 200 € 

13. Sl.zväz sclerosis multiplex 

Klub SM pri SZSM Trenčín 

Činnosť klubu v r. 2019 

 

 

1 200 € 

14. Slovenský zväz telesne 

postihnutých, ZO 17 

Hydroterapiou k regenerácii ťažko telesne 

postihnutých 

700 € 

15. Slovenský zväz telesne 

postihnutých, ZO 57 

Rekondično-integračný program pre členov 

ZO 

 

1 400 € 

16. StarDOS, n.o. Zobrazovač žíl, prístroj pre Trenčín 

 

 

400 € 

17. Únia nevidiacich 

a slabozrakých Slovenska  

Prečítam aj potme 

 

 

500 € 

18. Základná organizácia 

nedoslýchavých 

Činnosť ZO ND v roku 2019 

 

 

1 000 € 

19. Združenie na pomoc ľuďom 

s mentálnym postihnutím v 

Trenčíne 

Deň krivých zrkadiel 2019 700 € 

20. Zväz diabetikov Slovenska 

o.z. DIAVIA 

Činnosť v roku 2019 

 

 

1 200€ 

21. ZO JDS 02 

Akadémia tretieho veku 

Celoživotné vzdelávanie seniorov  

Akadémia tretieho veku 

 

300 € 

22. Slovenská pátracia služba Aby sa stratení čím skôr našli a vrátili späť 

domov, k svojim rodinám..... 

 

1 200 € 

 Spolu  22 000 € 

 

 

K bodu č. 3  

 

Zaradenie uchádzačov do evidencie o prenájom nájomného bytu 

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová 

 

1. Žiadateľka : pani Jozefína Gažiová 

    Žiadateľka má záujem o zaradenie žiadosti o 2 – izbový byt na ul. Veľkomoravská. 

 

UZNESENIE č. 70 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie schvaľuje zaradiť 

žiadosť Jozefíny Gažiovej o prenájom nájomného bytu do evidencie uchádzačov o prenájom 

nájomného bytu. 
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2. Žiadateľka : pani Lýdia Mikulová 

    Žiadateľka má záujem o zaradenie žiadosti o 1 – izbový alebo 2 – izbový byt na ul. 

Veľkomoravská alebo ul. Východná. 

 

UZNESENIE č. 71 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie schvaľuje zaradiť 

žiadosť Lýdie Mikulovej o prenájom nájomného bytu do evidencie uchádzačov o prenájom 

nájomného bytu. 

 

3. Žiadatelia : manželia pán Peter Fabo a pani Ingrid Fabová 

    Žiadatelia majú záujem o zaradenie žiadosti o 1 – izbový byt na ul. Veľkomoravská. 

 

pán Barčák: požiadal o slovo a prihovoril sa za pána Petra Faba a jeho rodinu. Uviedol, že pán 

Peter Fabo prešiel osobným bankrotom a je v súčasnosti oddlžený. Nastupuje do zamestnania, 

ako aj jeho doposiaľ nepracujúca rodina. Veril, že stojí za to im dať šancu a tento prípad 

dotiahnuť do zdarného konca. Pokiaľ sa podarí rodinu normálne začleniť do spoločnosti, tak 

sa jedná o zmysluplnú prácu a vytvorí sa tak návod, ako postupovať do budúcnosti a môžu sa 

tak riešiť ďalšie problémy. Napriek tomu, že sa nejedná o ľahkú prácu s istým výsledkom, 

dúfal, že sa podarí rodinu socializovať. Nakoniec dodal, že zásadná podmienka ďalšej pomoci 

a náklonnosti pánovi Petrovi Fabovi je, že budú všetci trvalo zamestnaní. 

 

Mgr. Čech: potvrdil slová pána Barčáka a povedal, že pán Peter Fabo nestratil pracovné 

návyky a rovnako chce spoločnými silami naštartovať a aktivizovať jeho manželku a dcéru. 

Dodal, že nechce aby skončili v NDC, nocľahárni alebo na ulici. Veril, že je to pre nich 

dostatočná motivácia a hnací motor, prečo začnú pracovať na trvalý pracovný pomer a udržia 

si zamestnanie a bývanie. Nakoniec dodal, že je potrebné s rodinou naďalej pracovať.  

 

Vystúpil pán Fabo: pozdravil komisiu a rozrozprával sa, že býval u svokrovcov na ul. 

Braneckého č. 10 odkiaľ boli vysťahovaní. V súčasti býva s rodinou v núdzovom byte na ul. 

gen. M. R. Štefánika, za čo bol vďačný. Pokračoval, že má jednu školopovinnú dcéru a druhá 

nastupuje do zamestnania. Taktiež jeho manželka ukončila PN a začne pracovať. Uvedomoval 

si závažnosť situácie a prisľúbil, že bude robiť všetko pre to, aby mohol s rodinou bývať a 

normálne žiť.  

 

pani Struhárová: povedala, že ľahostajný a nezodpovedný spôsob života je potrebné zmeniť 

a začať pracovať na lepšej kvalite života. Bola priklonená dať Pánovi Fabovi šancu 

a odporúčala mu ju dobre využiť.  

  

UZNESENIE č. 72 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie schvaľuje zaradiť 

žiadosť Petra Faba a manž. Ingrid Fabovej o prenájom nájomného bytu do evidencie 

uchádzačov o prenájom nájomného bytu. 
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K bodu č. 4 

 

Pridelenie uvoľneného 1-izbového bytu na ul. Východná  

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová  

 

Žiadatelia o 1 – izbový byt na ul. Východná v Trenčíne: pani Viera Forgáčová, pani Jolana 

Semerová, pani Božena Berešová, pani Zuzana Niková, pani Zuzana Andelová, pán Aleš 

Daniel, pani Margita Kukučková, pán Jozef Gerbel, pán Pavol Gomboš, pán Róbert Gálik, 

pani Simona Rapanová, pani Eva Straková, manželia pani Darina Van Edenová a pán Eduard 

Van Eden, pani Soňa Kokiová, pán Karol Janek, pani Marta Šidlová, pán Juraj Machajdík, 

pani Lýdia Mikulová, pani Jarmila Revayová, pán Richard Lorenc. 

     

Vystúpila pani Van Edenová: povedala, že už 5 – 6 rokov žije v nájomných bytoch, pričom 

musí zo súčasného nájomného bytu odísť, nakoľko ho chce majiteľka predať. Pokračovala, že 

nájomných bytov je málo a vzhľadom na to, že pracuje v zahraničí má komplikovanú situáciu 

s hľadaním a vybavovaním aktuálnych ponúk. Dodala, že takýmto spôsobom sa môže ocitnúť 

aj na ulici. 

 

pani Struhárová: poďakovala za vystúpenie a povedala, že komisia odznené informácie berie 

na vedomie. 

 

Vystúpila pani Kokiová: uviedla, že by chcela odísť z bytu na ul. Kasárenskej, kde toho času 

býva. Ako dôvod uviedla nepriaznivý zdravotný stav a nevhodné prostredie, v ktorom žije. 

Dodala, že nemá žiadne nedoplatky a všetko sa snaží uhrádzať načas. 

 

pani Struhárová: sa pochvalne vyjadrila, že všetky poplatky, ktoré súvisia s bývaním má pani 

Kokiová uhradené. Následne povedala, že žiadosť je naďalej vedená v evidencii uchádzačov 

a komisia informácie zobrala na vedomie. 

 

Členovia komisie dôkladne zhodnotili individuálnu životnú situáciu každého 

žiadateľa, pričom kládli dôraz aj na uhradené záväzky voči mestu zo strany žiadateľov. 

 

UZNESENIE č. 73 

Komisia počtom hlasov 4 za, 1 sa zdržal hlasovania, z 5 prítomných členov komisie 

odporúča žiadosti Evy Strakovej o prenájom 1-izbového bytu č. 53  na ul. Východná 

6690/33 vo vlastníctve mesta Trenčín vyhovieť na dobu určitú – 3 roky, odo dňa účinnosti 

zmluvy 

- s tým, že v súlade s § 12 ods. 3 zákona č. 443/2010 Z. z. bude môcť byť 

nájomná zmluva jedenkrát opakovane uzatvorená, na dobu 1 roka, pokiaľ sa 

zmluvné strany nedohodnú na dlhšej dobe nájmu, najviac však na 3 roky (t. z. 

pre odstránenie pochybnosti sa uvádza, že jednou z podmienok opakovaného 

uzatvorenia nájomnej zmluvy je skutočnosť, že s nájomcom nebola 

opakovane uzatvorená nájomná zmluva bezprostredne po ukončení tejto 

zmluvy). 
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Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31,33, 

ktoré boli nadobudnuté za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje trojnásobok životného 

minima. 

 

K bodu č. 5 

Pridelenie voľných 1-izbových bytov na ul. Veľkomoravská 

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová 

 

Žiadatelia o 1 – izbový byt na ul. Veľkomoravská č. 11, 17 v Trenčíne: pani Viera Forgáčová, 

pani Jolana Semerová, pani Božena Berešová, pani Zuzana Niková, pani Zuzana Andelová, 

pán Aleš Daniel, pani Margita Kukučková, pani Jaroslava Janišová, pani Mária Szabová, pani 

Anna Meravá, pán Róbert Gálik, pani Simona Rapanová, pani Milena Gáborová, pán Ľuboš 

Monček, pani Eva Straková, manželia pani Van Edenová Darina a pán Van Eden Eduard, pani 

Soňa Kokiová, pán Lukáš Dranačka, pani Marta Šidlová, pani Bujnová Magdaléna Ervinné, 

pán Miroslav Novotný, pani Ľubomíra Václavíková, pani Júlia Mihoková, manželia pán Peter 

Fabo a pani Ingrid Fabová, pani Lýdia Mikulová, pani Jarmila Revayová, pán Richard 

Lorenc. 

 

Vystúpil pán Dranačka: úvodom poprosil komisiu o pridelenie bytu na ul. Veľkomoravskej. 

Pokračoval, že je riadne zamestnaný, ale je v akútnej situácii, nakoľko mu bude končiť nájom, 

v ktorom býva. 

 

pani Struhárová: reagovala, že treba počítať s tým, že prenájom bytu na ul. Veľkomoravskej 

taktiež nie je navždy.  

 

pán Dranačka: uviedol, že  si je  vedomý tejto skutočnosti,  že je mladý a potrebuje sa niekde 

odraziť. Prisľúbil, že by si zodpovedne a načas uhrádzal poplatky spojené s bývaním. 

 

 

Členovia komisie dôkladne zhodnotili individuálnu životnú situáciu každého 

žiadateľa, pričom kládli dôraz aj na uhradené záväzky voči mestu zo strany žiadateľov. Voľné 

byty odporučili prideliť nasledovne: 
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UZNESENIE č. 74 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti Márie 

Szabovej o prenájom 1-izbového bytu č. 75  na ul. Veľkomoravská 2839/11 vo vlastníctve 

mesta Trenčín vyhovieť na dobu určitú – 3 roky, odo dňa účinnosti zmluvy 

- s tým, že v súlade s § 12 ods. 3 zákona č. 443/2010 Z. z. bude môcť byť 

nájomná zmluva jedenkrát opakovane uzatvorená, na dobu 1 roka, pokiaľ sa 

zmluvné strany nedohodnú na dlhšej dobe nájmu, najviac však na 3 roky (t. z. 

pre odstránenie pochybnosti sa uvádza, že jednou z podmienok opakovaného 

uzatvorenia nájomnej zmluvy je skutočnosť, že s nájomcom nebola 

opakovane uzatvorená nájomná zmluva bezprostredne po ukončení tejto 

zmluvy). 

 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 48 bytových jednotiek na ul. Veľkomoravská 

2839/11, 13, 15 ,17, ktoré boli nadobudnuté z podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva 

výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje štvornásobok životného 

minima. 

 

UZNESENIE č. 75 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

Lukáša Dranačku o prenájom 1-izbového bytu č. 78  na ul. Veľkomoravská 2839/11 vo 

vlastníctve mesta Trenčín vyhovieť na dobu určitú – 3 roky, odo dňa účinnosti zmluvy 

- s tým, že v súlade s § 12 ods. 3 zákona č. 443/2010 Z. z. bude môcť byť 

nájomná zmluva jedenkrát opakovane uzatvorená, na dobu 1 roka, pokiaľ sa 

zmluvné strany nedohodnú na dlhšej dobe nájmu, najviac však na 3 roky (t. z. 

pre odstránenie pochybnosti sa uvádza, že jednou z podmienok opakovaného 

uzatvorenia nájomnej zmluvy je skutočnosť, že s nájomcom nebola 

opakovane uzatvorená nájomná zmluva bezprostredne po ukončení tejto 

zmluvy). 

 



9 

 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 48 bytových jednotiek na ul. Veľkomoravská 

2839/11, 13, 15 ,17, ktoré boli nadobudnuté z podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva 

výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje trojnásobok životného 

minima. 

 

 

UZNESENIE č. 76 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča nájomcom 

Petrovi Fabovi a manž. Ingrid Fabovej uzavrieť nájomnú zmluvu k 1-izbovému bytu č. 27 

na ul. Gen. M. R. Štefánika 383/67 vo vlastníctve mesta Trenčín na dobu určitú - 3 mesiace.  

 

Odôvodnenie: 

 Rozhodnutím primátora mesta bol uvedeným nájomcom na základe Zmluvy 

o krátkodobom nájme bytu daný do užívania predmetný byt, ktorý je určený na krátkodobé 

riešenie krízových situácií. 

 Po vyriešení svojej životnej situácie je možnosť pridelenia 1-izbového bytu na ul. 

Veľkomoravská. 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

 

- dcéra Petra Fabová 

- dcéra Dominika Fabová 

 

 

UZNESENIE č. 77 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

Zuzany Nikovej o prenájom 1-izbového bytu č. 25 na ul. Veľkomoravská 2839/17 vo 

vlastníctve mesta Trenčín vyhovieť na dobu určitú – 3 roky, odo dňa účinnosti zmluvy 

- s tým, že v súlade s § 12 ods. 3 zákona č. 443/2010 Z. z. bude môcť byť 

nájomná zmluva jedenkrát opakovane uzatvorená, na dobu 1 roka, pokiaľ sa 
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zmluvné strany nedohodnú na dlhšej dobe nájmu, najviac však na 3 roky (t. z. 

pre odstránenie pochybnosti sa uvádza, že jednou z podmienok opakovaného 

uzatvorenia nájomnej zmluvy je skutočnosť, že s nájomcom nebola 

opakovane uzatvorená nájomná zmluva bezprostredne po ukončení tejto 

zmluvy). 

 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 48 bytových jednotiek na ul. Veľkomoravská 

2839/11, 13, 15 ,17, ktoré boli nadobudnuté z podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva 

výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje trojnásobok životného 

minima. 

 

UZNESENIE č. 78 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

Ľuboša Mončeka o prenájom 1-izbového bytu č. 23 na ul. Veľkomoravská 2839/17 vo 

vlastníctve mesta Trenčín vyhovieť na dobu určitú – 3 roky, odo dňa účinnosti zmluvy 

- s tým, že v súlade s § 12 ods. 3 zákona č. 443/2010 Z. z. bude môcť byť 

nájomná zmluva jedenkrát opakovane uzatvorená, na dobu 1 roka, pokiaľ sa 

zmluvné strany nedohodnú na dlhšej dobe nájmu, najviac však na 3 roky (t. z. 

pre odstránenie pochybnosti sa uvádza, že jednou z podmienok opakovaného 

uzatvorenia nájomnej zmluvy je skutočnosť, že s nájomcom nebola 

opakovane uzatvorená nájomná zmluva bezprostredne po ukončení tejto 

zmluvy). 

 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 48 bytových jednotiek na ul. Veľkomoravská 

2839/11, 13, 15 ,17, ktoré boli nadobudnuté z podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva 

výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky. 
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Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje štvornásobok životného 

minima. 

 

Spoločným užívateľom bytu bude: 

 

- dcéra Kira Mončeková 

 

 

 

UZNESENIE č. 79 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

Magdalény Ervinné Bujnovej o prenájom 1-izbového bytu č. 76 na ul. Veľkomoravská 

2839/11 vo vlastníctve mesta Trenčín vyhovieť na dobu určitú – 3 roky, odo dňa účinnosti 

zmluvy 

- s tým, že v súlade s § 12 ods. 3 zákona č. 443/2010 Z. z. bude môcť byť 

nájomná zmluva jedenkrát opakovane uzatvorená, na dobu 1 roka, pokiaľ sa 

zmluvné strany nedohodnú na dlhšej dobe nájmu, najviac však na 3 roky (t. z. 

pre odstránenie pochybnosti sa uvádza, že jednou z podmienok opakovaného 

uzatvorenia nájomnej zmluvy je skutočnosť, že s nájomcom nebola 

opakovane uzatvorená nájomná zmluva bezprostredne po ukončení tejto 

zmluvy). 

 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 48 bytových jednotiek na ul. Veľkomoravská 

2839/11, 13, 15 ,17, ktoré boli nadobudnuté z podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva 

výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje trojnásobok životného 

minima. 
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K bodu č. 6 

 

Prerokovanie žiadosti OZ Rotary club Trenčín Laugarício o prenájom priestorov na 

chránenú dielňu 

Predkladá: Mgr. Barbara Činčárová 

 

Mgr. Činčárová: oboznámila členov komisie s písomnou Žiadosťou o prenájom priestorov 

v Dennom centre Sihoť (bývalé Centrum seniorov), ktorú zaslala na Mestský úrad v Trenčíne 

pani Ľubica Brezová, BSBA z Rotary Club Trenčín Laugarício. Predmetom žiadosti je 

prenájom priestorov na chránenú dielňu Baliareň Na ceste v Dennom centre Sihoť na 

Osvienčimskej ulici č. 3 v Trenčíne. Prejavili záujem o miestnosti v pavilóne „C“, konkrétne 

C – 3 a C – 4. V stručnom popise činnosti uviedli, že sa jedná o malú prevádzku, kde sa budú 

zamestnávať prednostne ľudia s mentálnym znevýhodnením pod dohľadom pracovných  

asistentov a to  v dvojzmennej prevádzke po 4 hodiny, počas pracovných dní, celkove 40 

hodín za týždeň. V každej zmene budú pracovať dvaja zamestnanci s pracovným asistentom. 

ktorí budú ručne baliť do malých bio balíčkov potraviny typu káva, kokosový cukor, 

koreniny. Priestory budú slúžiť ako  priestor na balenie a skladovací priestor. Ide o malé 

zákazky vedúce k rozvoju manuálnych zručností a predovšetkým k inklúzii mladých ľudí so 

zdravotným znevýhodnením. 

 

pani Struhárová: doplnila, že sa jedná predovšetkým o klientov z DSS Adamovské 

Kochanovce.  Projekt chránenej dielne musí byť ešte predložený a následne schválený RÚVZ 

TN. Poznamenala, že častokrát sa stáva, že RÚVZ TN máva určité výhrady a nachádza 

nedostatky, takže sa zatiaľ nejedná o hotovú a uzavretú vec. Jedná sa o OZ, ktoré prevádzkuje 

chránenú dielňu Kaviareň Na Ceste v priestoroch Katovho domu na Matúšovej ulici. 

Spočiatku bolo v pláne zriadiť chránenú dielňu Baliareň Na Ceste v priestoroch Kultúrneho 

strediska – Dlhé hony, ale nakoniec boli tieto priestory z viacerých hľadísk nevyhovujúce. 

Pokračovala, že o možnosti zriadiť chránenú dielňu Baliareň Na Ceste v priestoroch Denného 

centra Sihoť diskutovala s prednostom MsÚ TN, ktorý sa vyjadril, že pokiaľ to nenaruší 

činnosti a aktivity centra, tak s predmetným návrhom nemal problém. Nakoniec dodala, že 

osobne odporúča vyhovieť žiadosti Rotary clubu o prenájom priestorov v Dennom centre 

Sihoť za účelom zriadenia chránenej dielne Baliareň Na Ceste. 

 

Dr. Hrubo: sa pozitívne vyjadril a podporil takýto projekt.  

 

 

UZNESENIE č. 80 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča vyhovieť 

žiadosti OZ Rotary club Trenčín Laugarício o prenájom priestorov C – 3, C – 4 v Dennom 

Centre Sihoť na ulici Osvienčimskej č. 3 v Trenčíne za účelom zriadenia chránenej dielne 

Baliareň Na Ceste.  
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Rôzne: 

 

1/ pani Struhárová: uviedla, že v spomínanom Dennom Centre Sihoť sa vykonávajú 

záujmové činnosti, ako je keramika, ktorú  prevádzkuje pani Sedileková a hudobné kurzy, 

ktoré poskytuje pán Dobiaš. Pokračovala, že menovaní fungujú v Dennom centre Sihoť na 

báze zmluvy o dobrovoľníctve, ktorá by mala koncom apríla 2019 končiť. Dodala, že by bolo 

správne, aby sa upravil právny vzťah, či už zmluvou o výpožičke alebo zmluvou o prenájme 

vo vymedzených priestorov. Zdôraznila, že upravením právneho vzťahu by vyplývali ďalšie 

náležitosti, ako je napr. hmotná zodpovednosť, upratovanie vymedzených a spoločných 

priestorov atď., čím by sa vytvoril systém v súlade s prevádzkovým poriadkom Denného 

centra Sihoť. Sú to činnosti, ktoré pokojne v Dennom centre môžu prebiehať, pretože 

priestorov je tu dosť, len je potrebné, aby boli vzťahy k predmetným činnostiam a priestorom 

usporiadané a jasné. 

 

UZNESENIE č. 81 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča upravenie 

zmluvných vzťahov subjektom pôsobiacim v Dennom Centre Sihoť na ulici Osvienčimskej č. 

3 v Trenčíne. 

 

 

 

2/ Bc. Machová: sa opýtala, či by sa nedala v Zariadení pre seniorov na Lavičkovej ulici 

v Trenčíne zriadiť mangľovňa, resp. zakúpiť mangeľ (lis na bielizeň), aby sa nemuselo všetko 

žehliť ručne. Opýtala sa, koľko mangeľ stojí a či by bolo možné ho zakúpiť. 

 

JUDr. Hudecová: ako vedúca v ZpS odpovedala, že skutočne v zariadení nemajú mangeľ 

a všetko sa žehlí ručne. Cena mangľa je približne 3000 € a tento rok do rozpočtu nebol 

zaradený, nakoľko určili iné priority, ako sušičku a pračku, ktorá sa kazí. Dodala, že pred 

prípadným zakúpením mangľa by musel prísť odborník, ktorý by zhodnotil vhodnosť 

priestoru, kde by bol mangeľ umiestnený a elektrickú inštaláciu. Nakoniec povedala, že sa 

uvidí, ako sa budú čerpať finančné prostriedky z údržby a pokiaľ sa podarí ušetriť, tak by sa 

v druhom polroku podala žiadosť o presun finančných prostriedkov na stroje a prístroje a po 

zhodnotení odborníkom by sa mohol mangeľ zakúpiť.  

 

pani Struhárová: reagovala, že sa treba obrátiť na Sociálne služby Mesta Trenčín a v prípade, 

ak sa ušetria finančné prostriedky, tak by mohli byť použité na zakúpenie mangľa. Dovtedy 

v rámci pracovnej terapie môžu so žehlením vypomôcť vitálne seniorky. Taktiež navrhla 

vypracovať projekt za účelom zriadenia práčovne aj s mangľom a obrátiť sa na MPSVaR.  

 

3/ Bc. Machová: informovala komisiu, že na sídlisku Juh nielen mladistvé, ale už aj maloleté 

osoby fajčia cigarety. Taktiež sa jej dostali informácie, že deti vo väčšej miere pijú 

alkoholické nápoje a drogujú. O problematike sa rozprávala so školskými psychologičkami, 

ktoré jej potvrdili alarmujúcu situáciu. Taktiež má vedomosť, kde predávajú tabakové 

výrobky mladistvým bez kontroly občianskeho preukazu, na čo podala podnet na Slovenskú 

obchodnú inšpekciu. Chcela by podchytiť tento problém už v zárodku a zo všetkých strán. 

Veková hranica detí začína byť kritická. Pokračovala, že väčšinou sa to týka detí 

z problémových a neusporiadaných rodín. Začínajú sa spájať a vznikať gangy približne 20 až 

50 detí, čoho bola svedkom a túto skutočnosť má potvrdenú. Taktiež svojim správaním rušia 
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ľudí v okolí OZC Južanka, ktorí odchádzajú z detského ihriska so svojimi malými deťmi, 

pretože boli svedkami vulgarizmov, fajčenia, čím vytesnili hrajúcich sa ľudí z detského 

ihriska. V Trnave a v Nitre funguje organizácia z dotácií, ktorá má v rámci viacerých 

projektov jeden smerovaný na terénneho pracovníka, ktorý je výhradne zameraný na deti 

a mládež. Chodí po ulici a dokáže deti stiahnuť a dať im inú alternatívu. Rodičia často nemajú 

peniaze na zaplatenie drahých aktivít a chodiť s nimi na ne. Je potrebné pritlačiť na rodičov aj 

prostredníctvom škôl, nakoľko sa vedia aj konkrétne mená. Taktiež navrhla, či by nebola 

možnosť sadnúť si so združením, ktoré v tejto práci má skúsenosti a prípadne zamestnať na 

polovičný úväzok terénneho pracovníka, ktorý by sa v poobedných a večerných hodinách 

venoval deťom a mládeži. Dodala, že je potrebné takého pracovníka nájsť a verí, že by to 

malo pozitívny efekt pre deti a podchytila by sa problematika z každej strany.  

 

Mgr. Čech: reagoval, že o zmienenej problematike vie náčelník MsP TN, ktorý sa tým už 

zaoberal a podnikol určité kroky. Hliadky MsP TN vykonávajú v daných lokalitách na 

sídlisku Juh hliadkovú a kontrolnú činnosť. Pri podozreniach alebo oznamoch, ktoré sa týkajú 

požívania alkoholických nápojov maloletými alebo mladistvými osobami sú tieto osoby 

hliadkou vyzvané a dychovým prístrojom drägerom sa u nich na mieste zisťuje alkohol v krvi. 

Pri pozitívnych výsledkoch na alkohol v krvi je následne vec odstúpená podľa miesta bydliska 

na príslušný mestský alebo obecný úrad, kde sú priestupky prejednané.  Rodičom sú potom 

prídavky na dieťa vyplácané prostredníctvom osobitného príjemcu. Taktiež MsP TN rieši 

priestupky v zmysle VZN č. 11/2018 o ochrane pred zneužívaním alkoholických nápojov, 

ktorým za zakazuje požívanie alkoholických nápojov na verejne prístupných miestach, okrem 

výnimky zo zákazu. V neposlednom rade má MsP TN odbornú preventistku, ktorá vykonáva 

na základných a stredných školách prednášky na témy, ktoré sa týkajú prevencie kriminality, 

závislostí, tabakových výrobkov, alkoholu, drog.  

 

Mgr. Barinec: povedal, že určite by mal terénny pracovník pre deti a mládež zmysel a efekt, 

pokiaľ by vedel deti a mládež zaujať a pritiahnuť ich do zariadenia, najlepšie komunitného 

centra, určeného priamo pre takúto cieľovú skupinu. V Trnave takúto činnosť zabezpečuje 

občianske združenie, ktoré je podporované v projektoch, grantoch a ďalej si hľadajú 

možnosti, kde čerpať finančné prostriedky. Terénny pracovník pre deti a mládež by musel byť 

skutočne zaplatený a musel by vedieť zaujať a pritiahnuť deti. Malo by sa jednať 

o profesionála, nielen dobrovoľníka a nadšenca. Doplnil, že určite časom takýto pracovník 

bude na sídlisku Juh potrebný.  

 

Mgr. Vavruš: uviedol, že by mohol byť problém takéhoto pracovníka nájsť, nakoľko terénny 

pracovník pre deti a mládež by musel takúto činnosť vykonávať v poobedných a večerných 

hodinách po pracovnej dobe. Dodal, že ďalšia takáto lokalita je starý železničný most, kde sa 

deti a mládež stretávajú a chodia po železných konštrukciách.  

 

pani Struhárová: rozprávala, že je potrebné si pozrieť súčasné dostupné projekty v tejto 

oblasti. Pokračovala, že takúto prácu môže vykonávať aj niektoré existujúce občianske 

združenie, ktoré si túto činnosť priradí a zadefinuje vo svojich cieľoch. Samozrejme bude 

potrebné, aby mali kvalifikovaného pracovníka a budú si musieť hľadať dostupné zdroje. 

Zdôraznila, že sa nemôže jednať o jednorazovú aktivitu, ale naplánovanú koncepčnú prácu 

s deťmi a mládežou. 

 

Mgr. Ing. Štilicha: uviedol, že všetko je koncentrované okolo OZC Južanka, ktoré má vlastnú 

vnútornú ochranu, resp. SBS a je plne kamerovo vybavené. Doplnil, že 20 až 50 členná 
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skupina bude mať dvoch alebo troch lídrov, ktorých by odporúčal identifikovať a 

prostredníctvom rodičov a školy  vec riešiť. Železničný most navrhoval monitorovať, pokiaľ 

sa nerozhodne o jeho využití, aby sa na ňom nestal nejaký úraz.  

 

Dr. Hrubo: povedal, že v minulosti si ľudia viac všímali okolo seba činnosti detí a mládeže, 

pričom sa prípadná problematika podchytila už v začiatkoch. V súčasnosti je väčšia 

ľahostajnosť. 

 

 

 

Záver 

 

Na záver pani Struhárová, predsedníčka komisie, poďakovala prítomným za účasť 

a ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

Zapísal: Mgr. Patrik Čech, garant komisie  

dňa 11.04.2019 

 

 

 

     Eva Struhárová v.r. 

                     Predsedníčka komisie 

 

 

 


